



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

| | | |
|---|---|--|
| Title – Sujet Baseball Caps Casquettes | | Date June 11, 2014 11 juin, 2014 |
| Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-13-G638A | | Amendment No. – N° de la modification # 004 |
| Client Reference No. - No. De Référence du Client | | |
| Solicitation Closes – L'invitation prend fin | | |
| At /à : | 2 :00 pm EST | EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est) |
| On / le : | June 16, 2014 16 juin 2014 | |
| F.O.B. – F.A.B | GST – TPS | Duty – Droits |
| Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services | | |
| Instructions | | |
| Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Steve Perron Procurement and Contracting Officer | | |
| Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3818 | | Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082 |



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

2200 – Blue, what colour is blue? Is it a navy or a royal?

250 - ERT black, is this just a regular black? - may need to bump quantities up to 288 units, min for custom order.

Answer 1:

All the information is provided in the specification, drawings and viewing samples. Please note that the quantities will not be increased.

Question 2:

I had mentioned that suppliers are resistant to giving out any testing reports until they have an order for the goods. They send the report once the goods have been shipped so that their report cannot be used with another suppliers goods. In Solicitation # M0077-13-G638/A you have requested that testing reports will be requested from the lowest bidder(s). This may not be possible until the winner of the bid has been decided. I am requesting that a change be made to the bid so that only the winning bidder is required to submit the testing information.

Answer 2:

We will not change the requirement in the RFP to only have the successful bidder provide testing. The only testing required is for the shell material if an alternate to the specification is used. Any bidder that uses the specified material only needs to present a certificate of compliance for the material. All other components only require a certificate of compliance not testing.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

2200 - bleu, quelle couleur est le bleu? Est-ce un bleu marin ou un royal?

250 - ERT noir, est-ce juste un noir ordinaire? - peut-être besoin d'augmenter les quantités jusqu'à 288 unités pour une commande sur mesure.

Réponse 1 :

Toutes les informations sont fournies dans les spécifications, les dessins et les échantillons de visualisation. S'il vous plaît noter que les quantités ne seront pas augmentées.

Question 2 :

J'avais mentionné que les fournisseurs sont résistants à donner les rapports d'essai jusqu'à ce qu'ils aient une commande pour les marchandises. Ils envoient le rapport une fois que les marchandises ont été expédiées afin que leur rapport ne peut pas être utilisé avec un autre fournisseurs. Dans sollicitation M0077-13-G638/A, vous avez demandé que les rapports d'essais seront demandés au plus bas soumissionnaire (s). Cela peut ne pas être possible jusqu'à ce que le gagnant de l'enchère a été décidé. Je demande qu'une modification soit apportée à l'offre de sorte que seul le soumissionnaire gagnant est tenu de présenter l'information d'essai.

Réponse 2 :

Nous ne changerons pas l'exigence dans la DP pour avoir seulement le soumissionnaire retenu de fournir des tests. Le seul test requis est pour le matériau de la coque si une alternative à la spécification est utilisée. Tout soumissionnaire qui utilise le matériel spécifié, doit présenter un certificat de conformité pour le matériel. Tous les autres composants nécessitent un certificat de conformité, pas le rapport d'essai.